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Studentská	komora	Rady	vysokých	škol	

	 Během	posledního	roku	se	v	SK	RVŠ	událo	mnoho	důležitých	záležitostí.	

Komora	 uspořádala	 na	 podzim	 a	 na	 jaře	 Konference	 akademických	 senátorů.	

Podzimní	 se	 konala	 na	 půdě	 VUT	 v	Brně,	 přičemž	 zástupci	 Univerzity	 Karlovy	

byli	zodpovědní	za	odborný	program.	V	tomto	ohledu	je	třeba	za	spolupráci	též	

poděkovat	 IPSC	UK,	 které	poskytlo	 tipy	na	přednášející.	 Akce	byla	 velmi	dobře	

hodnocena.	 V	dubnu	 proběhla	 další	 konferenci,	 nyní	 na	 půdě	 3.	 LF	 v	Praze,	

v	rámci	které	byli	zástupci	UK	velmi	aktivní.	Jednalo	se	o	jednu	z	nejúspěšnějších	

akcí	komory.		

	 Momentálně,	 když	 je	 schválena	 novela	 Vysokoškolského	 zákona,	 se	

komora	 zabývá	 vnitřním	 chodem	 a	 vymezením	 své	 další	 konkrétní	 vize.	 Mezi	

další	aktivitu	lze	zařadit	monitorování	situace	kolem	Policejní	akademie	a	hájení	

zájmu	studentů	v	této	věci.		

	 Za	 Komisi	 pro	 sociální	 ekonomické	 záležitosti	mohu	 dodat,	 že	 aktuálně	

připravujeme	 jednodenní	 seminář	 pro	 studenty	 českých	 vysokých	 škol	 se	

zaměřením	na	tematiku	finančního	backgroundu	studentských	spolků	a	také	na	

téma	finanční	gramotnosti	mezi	českými	studenty.		

	

	

Rada	Kolejí	a	Menz	UK	

	 V	Radě	 KaM	 došlo	 ke	 schválení	 Všeobecných	 ubytovacích	 podmínek	

a	jednou	 ze	 změn	 je	 i	 mnohokrát	 diskutovaná	 výpovědní	 doba	 v	případě	

ukončení	ubytování	na	kolejích,	která	se	bude	nyní	počítat	od	následujícího	dne	

ode	 dne	 oznámení	 ukončení	 ubytování.	 Jinak	 jsou	 často	 diskutovány	 náměty	

a	také	stížnosti	studentů	využívajících	KaM.	V	dohledné	době	jsou	též	plánovány	

neoznámené	 kontroly	 jednotlivých	 menz,	 aby	 byla	 zajištěna	 adekvátní	 kvalita	

stravování.	V	dohledné	době	dojde	také	k	výstupu	z	podnětů	vznešených	během	

výjezdního	zasedání	senátu	v	dubnu.		


